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Drużyny niepełnosprawnych, promocja sportu czy informacje o działalności klubu Garbarnia – to między

innymi znalazło się w planie pracy Komisji Sportu i Kultury Fizycznej na 2018 rok.

Komisja Sportu zebrała się po raz pierwszy w nowym roku, by ustalić plan oraz harmonogram

pracy. Mówiono o najważniejszych kwestiach, jakie radni będą chcieli poruszyć w tym roku.

Wśród nich znalazły się między innymi informacje dotyczące działalności drużyn sportowych dla

niepełnosprawnych. Ten punkt planu proponował radny Andrzej Mazur, który chciałby na jedno

z najbliższych posiedzeń zaprosić odnoszącą sukcesy drużynę AMP Futbol Kraków, w której

grają osoby niepełnosprawne. Ponadto przewodniczący Komisji Tomasz Urynowicz

zaproponował, aby w tym roku Komisja zajęła się także programem działań promocyjnych w

sporcie. Wnioskował także o kontakt z Małopolskim Związkiem Piłki Nożnej, aby jego

przedstawiciel zjawił się na posiedzeniu i poinformował radnych o działaniach dzielnicowych

klubów piłkarskich. Podobnie radni planują spotkać się z przedstawicielami RKS Garbarnia, by

porozmawiać o najbliższych planach i potrzebach klubu. Planowane są także posiedzenia

wyjazdowe. Radni chcą zobaczyć postępy w pracach hali 100-lecia Cracovii. Ponadto wrócą do

tematu działalności i potrzeb drużyny bike polo. Przypomnijmy, że o budowę boiska dla drużyny

bike polo walczy od dłuższego czasu radny Andrzej Mazur. Wśród kolejnych punktów planu

pracy znalazła się także ważna kwestia zapewnienia bezpieczeństwa na stadionach. Radni

jednogłośnie przyjęli plan pracy.
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